

Besluitenlijst Presidium Sint-Michielsgestel

Datum	24-03-2025
Tijd	20:00 – 22:30
Locatie	Vergaderruimte 1.21 in Meander
Voorzitter	Y.A.M.L. Matthijse–Van den Heuvel
Griffier	D.S.J. Thissen
Aanwezigen	Anja Andres–Pronk , Miriam Cooijmans , Cees Koopmans , Adriaan van der Maarel, Joep Meijs , Desirée Thissen, Ytje van de Hulsbeek–Visser, Mark Hueber,
Ondersteuning	Tirtsa Kamstra (raadsadviseur), Huug Derksen (secretaris)
Toehoorders	Christel Heijmans , Femke Klomp–Pullens , Floris Ran en Toine van Vught,
Gast	Peter Raaijmakers

1 **Opening en mededelingen**

De vergadering wordt voorgezeten door de plaatsvervangend voorzitter van de raad, mevrouw Matthijse.

Voorzitter Yvonne Matthijse opent de vergadering en heet iedereen welkom. De locoburgemeester is aanwezig om bij agendapunt 4 een update te geven over het college.

2 **Vaststelling agenda**

De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Aan de agenda is bij agendapunt 5, het verzoek vanuit fractie SMG en GL/PvdA toegevoegd om een extra raadsvergadering in te plannen. Bij agendapunt 6 wordt het punt m.b.t. de motie over het 100-jarig bestaan van Sint Michael besproken. Aangezien locoburgemeester Raaijmakers na agendapunt 4 de vergadering zal verlaten, wordt het veiligheidsaspect m.b.t. de raadsvergadering van 20 maart (evaluatie) naar voren gehaald en bij de agendavaststelling besproken. Mevr. van de Hulsbeek heeft zich donderdag 20 maart niet veilig gevoeld doordat de voordeur niet open ging toen zij voor de deur stond. Juist omdat er aangegeven was dat ze via de voordeur moesten komen. Zij is benieuwd hoe het kan dat raadsleden niet opgevangen werden bij de voordeur terwijl het bekend was dat er mensen achtervolgt waren door hooligans. Ook mevrouw Cooijmans is die avond verzocht door de beveiliging om naar buiten te gaan. Dhr. Raaijmakers geeft aan dat er gehandeld was conform protocol. Doordat het op het plein grimmiger werd is besloten de voordeur te sluiten. Er was een beveiliging, waarom de voordeur niet geopend was,

weet hij ook niet. Het presidium oppert dat volgende keer raadsleden vroeg en veilig naar binnen moeten kunnen komen. Feitelijk gold dit gevoel van onveiligheid ook voor de bewonersbijeenkomst in 'Den Durpsherd', waar de voordeur ook dicht was.

3 Vaststellen besluitenlijst presidiumvergadering d.d. 10 februari 2025

Opmerking t.a.v. de besluitenlijst:

Dhr. Meijs meldt dat het geschetste perspectief bij agendapunt 4 m.b.t. de opmerking dat wethouder van Druenen op de foto stond met 2 voorzitters, alvorens de raad een besluit had genomen, wat meer genuanceerd moet worden. Hij geeft aan dat dit niet ongebruikelijk is. de opmerking van de heer Meijs wordt aan het verslag toegevoegd.

4 Stand van zaken bezetting college en opvolging portefeuilles door locoburgemeester Raaijmakers

Het college werkt nu 5,5 week met een bezetting van drie wethouders. De verdeling portefeuilles loopt goed. De afgelopen week heeft van dhr. Raaijmakers grote inspanning gevraagd. Bepaalde onderwerpen krijgen minder aandacht, zoals de visie sociaal domein. Vandaar dat deze nu niet op de beleidsplanning staat voor dit presidium. De locoburgemeester is trots op hoe het college en de gemeentesecretaris alles draaiende houdt. Dhr. Derksen en dhr. Raaijmakers hebben vrijdag een gesprek gehad met de burgemeester. Hij is van plan vanaf 31 maart weer te starten. Hij heeft er de afgelopen tijd aan gewerkt om meer balans in werk te vinden. Hij heeft de energie weer terug. Er volgt nog een bericht naar de raad hierover vanuit hem zelf. Wethouder van Druenen heeft een gesprek gehad met specialist. Nog onbekend wat dit voor zijn terugkeer betekent. Mevr. van de Hulsbeek vraagt hoe de burgemeester weer gaat opstarten, gaat hij opbouwen? Dhr. Raaijmakers antwoordt dat dit niet de bedoeling is en dat hij direct weer volledig zijn werk gaat oppakken.

Mevr. Andres: Gaat hij ook direct weer zijn hele portefeuille oppakken?

Dhr. Raaijmakers: Dat wordt besproken in het college.

Ook met betrekking tot de bijeenkomst op 2 april is dit belangrijk om te weten.

5 Planning

5.1 Beleidsplanning raadsvoorstellen

Actualisatie parkeernormen, waarom is dit voorstel niet klaar? Dit is van mei naar juni geplaatst. De secretaris komt hierop terug. Er wordt opgemerkt dat de agenda van juni stevig is, dit is een aandachtspunt

volgens het presidium. Waarom zijn de zonneparken van juni naar achteren geplaatst, naar december? Er is om uitstel gevraagd. De provincie gaat dit waarschijnlijk honoreren.

5.2 Lijst van toezeggingen

R24.06 Bollenteelt, wanneer komt de update?

R21.02 Woningsplitsing, deze staat niet in de beleidsplanning maar zou moeten worden opgeleverd in Q2. Wordt dit nu wel of niet in de raad besproken? Voorheen werd het voorstel gedaan door het college hier een apart raadsvoorstel voor te maken. Graag in het volgende presidium een terugkoppeling hoe dit wordt vormgegeven

R23.27 Programma volkshuisvesting wonen welzijn en zorg, evaluatie toetsingskader woningbouw, deze zou worden gedeeld met de raad. Wanneer komt dit naar de raad?

R24.01 Wonen op de Donk, de raad zou worden geïnformeerd over de loting toewijzing woningen, kan dit niet voordat een oplevering plaatsgevonden heeft?

5.3 Lijst van moties

M2: De wens van een RIB blijft bestaan, maar men is wel benieuwd hoe zich dit verhoudt tot het accommodatiebeleid? Kan dit niet verankerd worden in het accommodatiebeleid?

M28A: Hoe zijn de financiën hiervoor geregeld?

M28A: Graag op de lijst houden totdat het voorbehoud eraf is.

M30/M31 en M44: een update zou in Q1 volgen. Wat is de status van deze moties?

M49: Graag meer duidelijkheid geven over de deadline en de stand van zaken concretiseren

M50 en voor alle moties op de lijst, graag de stand van zaken SMART maken zoals al vaak aangegeven. Bijvoorbeeld er gesproken wordt over 'dit jaar' graag het jaartal vermelden

5.4 Overzicht openstaande schriftelijke vragen

Beekvlietboerderij: deze worden morgen besproken in college.

Graag spoedige terugkoppeling op de openstaande technische vraag m.b.t. de lelieteelt.

5.5 Planning raadsactiviteiten 2025

Door de fracties SMG en Groen Links/ PvdA is een verzoek ingediend om binnen 7 dagen een extra raadsvergadering plaats te laten vinden. Het verzoek is toegevoegd aan het agendapunt 'Planning Raadsactiviteiten'.

Onder voorbehoud van de aanwezigheid van de burgemeester of zijn plaatsvervanger wordt besloten om de Lokale regietafel RNOB te organiseren van 19.00–20.00 uur voorafgaand aan de beeldvormende vergadering van 3 april.

Er wordt besloten om op 27 maart de extra vergadering te plannen. Voor de training van 27 maart wordt een nieuwe datum gepland. Eerstvolgende mogelijkheid hiervoor is 3 april.

Er wordt gediscussieerd over de aanleiding van de extra raadsvergadering. De griffie zal de stukken die behoorde bij de sessie van 19 februari toevoegen aan de agenda conform het agenderingsverzoek. Het verzoek is of er een advies bijgegeven kan worden waar de geheimhouding vanuit commerciële en/of andere belangen nodig is, zodat duidelijk is waar niet over gesproken kan worden. Hier zal de raad zelf een afweging in moeten maken. Verder wordt de planning raadsactiviteiten conform vastgesteld.

6

Evaluaties vergaderingen/bijeenkomsten:

- Raadsbijeenkomst rekenkameronderzoek – 13 februari 2025
- Besloten bijeenkomst – 19 februari 2025
- Beeldvormende informatieronde – 20 februari 2025
- Gecombineerde Commissie Leefomgeving en Duurzaamheid en SEB – 27 februari 2025
- Scrumsessie Bezuinigingsproces – 12 maart 2025
- Raadsvergadering – 20 maart 2025

13/2 rekenkameronderzoek: prima bijeenkomst

19/2: Goede sessie, duidelijk

20/2: Geen opmerkingen

27/2: Veel insprekers, complimenten aan de voorzitter toen, goed geleid, het was een beladen avond.

12/3: Leuke sessie. Complimenten aan de organisatie. Succes wel afhankelijk van hoe het college dit verwerkt in de volgende stappen.

20/3: Verzoek motie 100 jarig bestaan muziekvereniging Sint Michael: de griffie gaat onderzoeken wat er mogelijk is.

M.b.t. het proces: waarom moest dit een motie worden? Er is niet eerder in het presidium expliciet gesproken over het verzoek van muziekvereniging Sint Michael. Mevr. Andres was van mening dat dit wel zo was. De griffie gaat onderzoeken welke vergaderdag het verstandigst is. Er wordt hiervoor een memo opgesteld en er zal naar aanleiding

daarvan een besluit genomen worden door de raad. De afspraken die gemaakt worden, zullen dan ook contractueel vastgelegd worden zodat er niet meer verschoven kan worden door de Meander.

7

Concept-agenda beeldvormende informatieavonden mei- cyclus

- **Beeldvormende informatieronde 3 april:**
Bijgevoegd twee agenderingsvoorstellen:
- transitiestrategie omgevingsplan
- update team duurzaamheid
- **Beeldvormende informatieronde 17 april:**
Technische informatieronde m.b.t. maatregelenpakket kadernota 2026.

Het verdient voorkeur de P&C training op 3 april in te plannen. Dan verschuift de update vanuit team duurzaamheid naar een later tijdstip.

Voorstel concept agenda SEB 17 april: eerst een beeldvormende informatieronde over het maatregelenpakket en aansluitend daaraan de oordeelsvormende vergadering aangaande het maatregelenpakket: akkoord. Dhr. Koopmans vraagt de stukken op 8 april zoals afgesproken aanleveren.

8

Concept-agenda's Oordeelsvormende commissies mei-cyclus

Oordeelsvormende commissie L&D 10 april:

Na aanleiding van de geannoteerde agenda van 10 april: Er hebben zich meerdere sprekers gemeld m.b.t. AZC. Het presidium wil het raadsvoorstel rondom de aankoop van de Directeur. van Beekstraat agenderen als besprekingsstuk.

Oordeelsvormende commissie SEB 17 april:

Akkoord.

9

Terugkoppeling uit klankbordgroepen/werkgroepen

Geen opmerkingen

10

Rondvraag

Mevr. Andres: Kan het presidium geïnformeerd worden over de stand van zaken m.b.t. het lek? De griffier geeft aan dat de locoburgemeester navraag heeft gedaan rondom de procedures wanneer er aangifte wordt gedaan bij de politie. Lekken is altijd strafrechtelijk. Er wordt nagegaan waar aangifte thuishoort, bij politie of rijksrecherche.

Dhr. Derksen dankt het presidium voor de samenwerking. Hij gaat stoppen per 1 april. De dank ik wederzijds vanuit het presidium.

De griffier geeft het presidium desgevraagd mee dat de initiatiefnemers van het verzoek van de extra raadsvergadering kunnen nadenken over het concept raadsbesluit rondom het opheffen van geheimhouding op gewenste stukken. Mevr. Andres vraagt hoe te handelen als de raad iets mee wil geven aan het college, moet dat dan in de vorm van een motie?

Dhr. van den Maarel en mevr. Andres gaan kijken voor welke onderwerpen zij inschatten dat het opheffen van geheimhouding noodzakelijk is. Dit zullen zij dan ook delen met de anderen.

Mevr. Cooijmans: als wij een agendapunt willen toevoegen, welke termijn wordt door andere partijen dan nog als acceptabel gezien om het gesprek goed voor te bereiden? Er wordt afgesproken dat een extra agendapunt uiterlijk woensdagmiddag gedeeld, maar pas ter plekke aan de vergadering toegevoegd.

De griffier vertelt dat er een burgerinitiatief is binnengekomen dat de raad verzoek om een bindend advies rondom het vestigen van een AZC. De griffie adviseert dit burgerinitiatief te behandelen conform de verordening en ambtelijk en juridisch advies in te winnen om het initiatief goed te behandelen.

11

Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur.